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Protokół nr 27/2017 

z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 19 kwietnia 2017 r. w godz. od 1630 do 1830 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/ Stanisław Kulikowski - przewodniczący Komisji,  

2/ Andrzej Paweł Chuchnowski, 

3/ Jacek Juszkiewicz, 

4/ Bogdan Bezdziecki - wiceprzewodniczący Komisji, 

5/ Wojciech Pająk. 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1/   Grzegorz Gorlo, 

2/   Kamil Lauryn. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/ Ewa B. Sidorek- zastępca Prezydenta Miasta Suwałk 

2/ Alicja Andrulewicz  – Naczelnik Wydz. KTP, 

3/ Jadwiga Olbryś – Wydz. Oświaty i Wychowania, 

4/ Bożena Hrynkiewicz- Wydz. Inwestycji, 

5/ Agnieszka Szyszko- Pełnomocnik ds. Organizacji Pozarządowych, 

6/ Waldemar Borysewicz- Dyrektor OSiR w Suwałkach, 

7/ Jerzy Brzozowski- Dyrektor Muzeum Okręgowego w Suwałkach, 

8/ Maria Kołodziejska- Dyrektor Biblioteki Publicznej w Suwałkach, 

9/ Bożena Kamińska- Dyrektor SOK. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Stanisław Kulikowski, który powitał zebranych i przypomniał,  

że porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. Zaproponował aby na 

początek posiedzenia przenieść sprawozdania merytoryczne. 

Członkowie Komisji przyjęli propozycje Przewodniczącego nie wnieśli uwag i przyjęli 

jednogłośnie następujący porządek posiedzenia: 

 
 

1. Przyjęcie protokołu  nr 26/2017 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 20 marca 2017 r. 

2. Sprawozdanie merytoryczne Suwalskiego Ośrodka Kultury za rok 2016.  

3. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej im. Marii Konopnickiej w Suwałkach za rok 

2016. 

4. Sprawozdanie z działalności Muzeum Okręgowego w Suwałkach w 2016 roku. 

5. Informacja z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Suwałkach w 2016 r.. 
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6. Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji we współpracy Miasta Suwałk                

z organizacjami pozarządowymi w 2018 roku.  

7. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej                          

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 

2018 rok. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części 

budżetu miasta na 2018 rok. 

9. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1 
 

Przyjęcie protokołu  nr 26/2017 posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 20 marca 2017 r. 

Stanisław Kulikowski poinformował, że do protokołu 26/2017 posiedzenia Komisji nie wniesiono 

uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty.  Za przyjęciem 

głosowało 5 radnych, jednogłośnie.                

 

Ad pkt. 2  

Sprawozdanie merytoryczne Suwalskiego Ośrodka Kultury za rok 2016.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

B. Kamińska omówiła sprawozdanie. Przedstawiła swoja opinię na temat aktywności kulturalnej 

suwalskiej młodzieży oraz wyniki ankiety przeprowadzonej w SOK na temat oczekiwań 

kulturalnych. 

W. Pająk poprosił w imieniu radnych Komisji drogą elektroniczną o  Strategię Kultury. 

E. Sidorek  dodała, że w roku ubiegłym przeprowadzono ankietę w suwalskich szkołach i 

przedszkolach o suwalskich instytucjach kultury. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej uwag i wniosków. 

Sprawozdanie  zostało przyjęte. 

 

Ad pkt. 3 

Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej im. Marii Konopnickiej w Suwałkach za 

rok 2016. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

M. Kołodziejska omówiła sprawozdanie. 

A. Andrulewicz poinformowała o nagrodzie jaką otrzymał Przewodnik Turystyczny na targach 

książki w Białymstoku. 

E. Sidorek dodała, że biblioteka to nie tylko książki, to centra kultury. Gdy otworzy się 

perspektywa finansowa na rozwój bibliotek, będziemy próbować rozbudowywać Bibliotekę i 

unowocześniać ją zgodnie z trendami przyszłości. 

A. Chuchnowski przypomniał historię biblioteki, jej założycielkę. 
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Członkowie Komisji nie zgłosili więcej uwag i wniosków. 

Sprawozdanie  zostało przyjęte. 

 

Ad pkt. 4 

Sprawozdanie z działalności Muzeum Okręgowego w Suwałkach w 2016 roku. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

J. Brzozowski omówił sprawozdanie. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków. 

Sprawozdanie  zostało przyjęte. 

 

Ad pkt. 5 

Informacja z działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji w Suwałkach w 2016 r.. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

W. Borysewicz omówił sprawozdanie. 

E. Sidorek uzupełniła sprawozdanie o informacje o zakupie sceny i ławek i wymieniła 

długofalowe oszczędności z tym związane. 

W. Pająk zapytał o obsługę urządzeń. 

W. Borysewicz odpowiedział, że do wielu urządzeń wystarczy obsługa jednej osoby. 

W. Pająk zapytał o Hostel Wigry i o koszty przewyższające dochody oraz o sens jego dalszego 

utrzymywania. 

W. Borysewicz odpowiedział, że budynek Hostelu to nie tylko miejsca hotelowe, a cała 

infrastruktura techniczna stadionu jak szatnie, sterownie ogrzewania stadionu i inne. 

Utrzymywanie całości wynika z potrzeby kompleksowości obiektów. 

W Pająk zapytał o bilety rodzinne w Aqaparku. Wnioskuje o zmianę zasad biletów rodzinnych o 

rozszerzenie ilości dzieci w rodzinie bez ograniczeń. Zapytał tez o planowane podwyżki biletów. 

Jak wygląda promocja Aqaparku. 

W. Borysewicz zobowiązał się zajęciem się sprawa biletów rodzinnych. Podwyżki biletów zostaną 

wprowadzone od 1 maja 2017r.. Promocja jest prowadzona w sposób ciągły, uczestniczymy w 

targach, wydajemy ulotki i informatory. 

A. Chuchnowski zapytał, czy pracownikom OSiR odpowiadają zarobki. 

E. Sidorek stwierdziła, że za dodatkową dobrą pracę pracownicy dostają dodatkowe nagrody. 

Należy w przyszłości myśleć o wzroście wynagrodzeń. 

W. Borysewicz dodał, że oprócz wynagrodzeń pracownicy są nagradzani w innych formach jak 

wycieczki, ogniska. Średnie zarobki są dość niskie.  

B. Bezdziecki uważa, że wzrost wynagrodzeń jest zjawiskiem pożądanym. 

S. Kulikowski poinformował, że otrzymał pismo od Zarządu PTTK o pomoc                                              

w zagospodarowaniu, zabezpieczeniu i prowadzeniu plaży w Starym Folwarku. Chodzi głównie     

o zabezpieczeniu płac dla ratowników. Formalnie teren PTTK w Starym Folwarku nie należy do 

Miasta Suwałki lecz tysiące suwalczan z niego korzysta. Podkreślił, że kwota 20 tysięcy złotych 

dla OSiR nie jest dużą kwotą. 
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W. Borysewicz odpowiedział, że w tej chwili Miasto obsługuje kąpielisko w Krzywym. Nie ma 

pieniędzy na tego typu wsparcie. 

A. Chuchnowski zaproponował skierowanie wniosku do Prezydenta o wykup terenu. Sugeruje 

poproszenie PTTK o plan rozwoju, aby pieniędzy nie wydawać bez większego sensu. 

W. Pająk stwierdził, że nie powinniśmy wyręczać Zarządu PTTK. 

 

Ad pkt. 6 

Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji we współpracy Miasta Suwałk                

z organizacjami pozarządowymi w 2018 roku.  

Dokument stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

A. Szyszko przedstawiła dokument. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i wniosków. 

Informacje zostały przyjęte. 

 

Ad pkt. 7 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej                          

w Suwałkach w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji 

społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 

2018 rok. 

Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

B. Hrynkiewicz przedstawiła informację. Informację uzupełniła A. Szyszko. Zdanie swoje 

przedstawiła też E. Sidorek. 

J. Juszkiewicz stwierdził, że w zabudowie wielorodzinnej liczba głosów będzie zawsze wyższa 

niż w budownictwie jednorodzinnym. 

B. Bezdziecki wyraził swoją opinię w przedmiotowej sprawie. 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej uwag i wniosków. 

Informacja została przyjęta. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego jako części 

budżetu miasta na 2018 rok. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

E. Sidorek omówiła dokument. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    5 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 
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Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia na 

terenie Gminy Miasta Suwałki konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2018 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt. 9 

Wolne wnioski.  

W. Pająk zaproponował o przygotowanie kompleksowej informacji kulturalnej Miasta Suwałki. 

Zaproponował zaproszenie przedstawiciela MRMS na obrady Komisji. 

Przewodniczący poprosił o zgłoszenie się dwóch członków KKSiT do wzięcia udziału w dniu       

26 maja 2017r. w audycji „ Z Ratusza”. 

Do audycji zgłosili się radny Bogdan Bezdziecki. 

A. Chuchnowski zaproponował aby nie było tak dużej ilości materiału na jednej Komisji. 

 

Więcej wniosków, pytań i spraw nie zgłoszono. 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono.             

 

 

                                                                                                                               

                                                                                         Przewodniczący Komisji Kultury Sportu                           

                                                                                    i Turystyki Rady Miejskiej w Suwałkach   
 

 

                                                                                                                   Stanisław Kulikowski 
 

 

 

Protokół sporządził: 

 

 

Marcin Andrzej Szypulski 

Inspektor 

Biuro Rady Miejskiej w Suwałkach 


